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PROTOKÓŁ nr XXX 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 16 grudnia 2021 r. 

Miejsce obrad – Świetlica Wiejska w Osieku godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Robert Warenycia. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr XXVIII z dnia 28 października 2021 r. został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Ad. 2 Uchwała w sprawie zaopiniowania wniosku Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych 

w Gdańsku o uznanie za ochronne lasów na powierzchni 2 159,92 ha, będących w zarządzie 

Nadleśnictwa Lubichowo, na terenie Gminy Osiek. 

Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 

Komisja wnioskuje za przyjęciem uchwały. 

Wiceprzewodniczący dodał, iż lasy te były już chronione, a opinia jest potrzebna dla 

powstającego, nowego planu urządzania lasu. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem oceny głosowało:     - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   1 radnych  

 

Uchwała nr XXX/206/2021 została przyjęta większością głosów. 
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Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Starogardzkim w zakresie 

realizacji Powiatowego programu (HPV) na lata 2018 – 2022. 

Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 

Komisja wnioskuje za przyjęciem uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem informacji głosowało: - 12 radnych 

Przeciw:     - 1 radny 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

 

Uchwała nr XXX/207/2021 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert 

Komisja wnioskuje za przyjęciem uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 

Przeciw:     - 0 radnych 

Wstrzymało się:    - 0 radnych  

 

Uchwała nr XXX/208/2021 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Osiek. 

Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos. 

Komisja zgodnie jest za przyjęciem uchwały ze wszystkimi zmianami i propozycjami. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XXX/209/2021 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2021.  

Skarbnik Andrzej Krzywiński przedstawił szczegóły zmian: 

a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

zwiększono plan dochodów z tytułu kapitalizacji odsetek od środków otrzymanych 

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych – rozdział 75816 § 0920 – o kwotę 600,00 zł,  
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zwiększono plan dochodów bieżących w związku z pismem nr ST3.4751.5.2021 

Ministra Finansów w sprawie przyznania gminie uzupełnienia subwencji ogólnej  w 2021 r. – 

rozdział 75802 § 2750 o kwotę 305.600,00 zł,  

zwiększono plan dochodów majątkowych w związku z pismem nr ST3.4751.6.2021.W 

Ministra Finansów w sprawie przyznania gminie uzupełnienia subwencji ogólnej z 

przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie wodociągów i zaopatrzenia w 

wodę – rozdział 75802 § 6280 o kwotę 593.792,00 zł,  

zwiększono plan dochodów majątkowych w związku z pismem nr ST3.4751.6.2021.K 

Ministra Finansów w sprawie przyznania gminie uzupełnienia subwencji ogólnej   

z przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji – rozdział 75802 § 

6280 o kwotę 900.000,00 zł.  

b) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

zwiększono plan wydatków inwestycyjnych na realizację zadania „Modernizacja 

hydroforni w Osieku” współfinansowanego ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych – rozdział 01010 § 6050 o kwotę 600,00 zł,  

zwiększono plan wydatków inwestycyjnych na realizację zadania „Rozbudowa sieci 

wodociągowej w gminie Osiek – rozdział 01010 § 6050 – o kwotę 593.792,00 zł,  

zwiększono plan wydatków inwestycyjnych na realizację zadania „Rozbudowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w gminie Osiek” – rozdział 01010 § 6050 – o kwotę 900.000,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących na utrzymanie dróg gminnych – rozdział 60016 

§ 4300 o kwotę 305.600,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących na wynagrodzenie Wójta Gminy Osiek (zmiana 

wynagrodzenia w związku z Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. 

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych oraz z ustawą z dnia 8 października 

2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe oraz niektórych innych ustaw – rozdział 75023 § 4010 o kwotę 8.000,00 zł,  

zmniejszono plan wydatków bieżących na dowożenie uczniów do szkół – rozdział 

80113 § 4110 o kwotę 1.300,00 zł, § 4170 o kwotę 6.000,00 zł i § 4270 o kwotę 3.000,00 zł,   

zwiększono plan dotacji podmiotowej dla Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku 

na bieżącą działalność – rozdział 92116 § 2480 o kwotę 2.300,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 

stanowisko połączonych komisji -  za przyjęciem uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XXX/210/2021 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. 

Skarbnik Andrzej Krzywiński przedstawił zakres zmian. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 

stanowisko połączonych komisji -  za przyjęciem uchwały. 
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Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XXX/211/2021 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek. 

Skarbnik Andrzej Krzywiński przedstawił Uchwałę, która obejmuje Wieloletnią Prognozę 

Finansową Gminy Osiek na lata 2022-2031, prognozę długu na lata 2022-2031 oraz Wykaz 

przedsięwzięć realizowanych w latach 2022-2025. Projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniu komisji.  

Skarbnik Gminy odczytał Uchwałę Nr 025/g252/F/IV/21 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Osiek. Opinia jest pozytywna bez uwag. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 

stanowisko połączonych komisji -  za przyjęciem uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XXX/212/2021 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Osiek na rok 2022. 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji.  

Skarbnik Gminy odczytał Uchwałę Nr 026/g252/F/IV/21 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Osiek na rok 2022. Opinia 

jest pozytywna bez uwag. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos przedstawił 

stanowisko połączonych komisji -  za przyjęciem uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Radny Marek Derda zadał pytanie o budowę sieci wodnokanalizacyjnej w Jaszczerzu – 

Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – prywatny inwestor ma prawo taką sieć 

wybudować, a gmina musi ją wykupić i przyłączyć do sieci publicznej. Radna Teresa Eggert 

oraz Radny Jerzy Kłos dodali, że wynika to bezpośrednio z ustaw. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 
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Wstrzymało się:    -   1 radny  

 

Uchwała nr XXX/213/2021 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 10 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 11 Wolne wnioski 

Radny Jerzy Kłos zapytał jaki jest stopień zaawansowania programu Laboratoria Przyszłości – 

Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – środki są już rozdysponowane przez szkołę. 

Radny Leszek Waliński zapytał o świadczenia medyczne z ostatnich dwóch lat dla jednego 

z naszych mieszkańców. - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – sprawa dotyczy osoby 

prywatnej i nie powinna być omawiana publicznie. 

Radna Powiatu Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące z naszego powiatu 

dotyczące drogi powiatowej Jaszczerek – Kopytkowo oraz II Biegu Kociewskiego. 

 

Ad. 12 Zakończenie obrad 

 

 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:55 

 

  

 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


